
Jaarverslag	juni	2023	–	juni	2024	
Het	was	een	enerverend	jaar	voor	Dorpsbelang.	Een	jaar	waarin	ac7viteiten	die	eerder	
waren	gestart	werden	voortgezet.	En	ook	het	jaar	waarin	de	buurtbus	van	start	is	gegaan.	
Maar	ook	het	laatste	jaar	van	de	pilot.	En	voor	het	huidige	bestuur	het	laatste	jaar.	

Pilot	“de	kracht	van	Wi<eveen”	

Naoberkracht:	voortgang	Duo	+	ac7viteiten	
Het	duo	Josina	en	Grietje	is	weer	erg	ac7ef	geweest.	De	individuele	vragen	zijn	vaak	opgelost	
met	inzet	van	een	buren-app.	Bijvoorbeeld	als	(7jdelijke)	hulp	bij	huishoudelijke	klusjes	of	in	
de	tuin	omdat	de	vrager	7jdelijk	door	ziekte	of	herstel	van	een	opera7e	niet	in	staat	was	dit	
zelf	te	doen.		
De	jaarkalender	is	weer	rondgemaakt.	Er	zijn	weer	verschillende	Naoberkracht	taarten	
uitgedeeld.	En	er	zijn	weer	veel	ac7viteiten,	in	samenwerking	met	anderen,	georganiseerd.	

De	dorpshuiskamer.	
De	Dorpshuiskamer	is	inmiddels	(facilitair)	ondergebracht	bij	Dorpshuis	de	Tille.	Voor	de	
doorontwikkeling	(bijvoorbeeld	de	rela7e	met	eventueel	de	zorg)	blijJ	Dorpsbelang/
Naoberkracht)	verantwoordelijk.	

Specifieke	aandacht	voor	jeugd.	
Enjoy	heeJ	een	fijne	plek	gevonden	in	de	Tille.	Inmiddels	zijn	andere	ouders	betrokken	bij	de	
organisa7e.	In	samenwerking	met	de	Broekstreek	ontmoeOe	de	jeugd	elkaar	tweewekelijks	
in	Enjoy	en	vonden	er	wisselende	ac7viteiten	plaats.	En	er	zijn	plannen:	binnenkort	maakt	de	
jeugd	kennis	met	de	wijk-	en	jeugdagent,	wordt	er	geïnventariseerd	waar	de	behoeJe	ligt	
qua	voorlich7ng	en	kijken	we	samen	met	de	school	naar	thema’s.	

Een	afgevaardigde	van	Dorpsbelang	heeJ	regelma7g	overleg	met	het	loca7ehoofd	van	de	
Wenteling.	Het	convenantoverleg	tussen	de	gemeente,	de	regioschool	en	Plaatselijke	Belang		
Broekstreek	en	Dorpsbelang	WiOeveen	komt	langzaam	weer	op	gang.	

Samen	eten	in	restaurant	Gezelliggeit	in	de	Tille.		
Vorig	jaar	is	aangekondigd	dat	het	concept	van	het	restaurant	zou	gaan	veranderen.	De	groep	
vrijwilligers	bleek	te	krap	om	een	maandelijks	restaurant	te	organiseren.	Bij	de	opening	van	
het	terras	bij	de	Tille	heeJ	Gezelliggeit	een	rol	gespeeld	en	in	het	najaar	heeJ	tweemaal	een	
restaurant	plaats	gevonden.		

Dorpshuis	de	Tille	als	spil	van	het	dorp.	



Vorig	jaar	is	aangekondigd	dat	het	bestuur	van	Dorpsbelang	en	het	bestuur	van	de	Tille	een	
regulier	overleg	zou	starten.	Dit	zou	vooral	gericht	zijn	op	de	zorg	over	de	toekomst	van	de	
Tille	en	om	in	een	goede	samenwerking	ac7viteiten	uit	te	voeren.	Helaas	moeten	we	
concluderen	dat	dit	overleg	niet	goed	op	gang	is	gekomen	en	vervolgens	is	gestopt	door	het	
bestuur	van	de	Tille.	Voor	WiOeveen	is	het	van	groot	belang	dat	een	dorpshuis	een	
laagdrempelige	voorziening	voor	alle	dorpsbewoners	is	en	we	hopen	dat	dit	overleg	weer	
opgestart	kan	worden	met	het	volgende	bestuur	van	Dorpsbelang.	

Voortgang	Naoberkracht	na	de	pilot.		
De	pilot	loopt	31	augustus	officieel	af.	Met	de	gemeente	worden	gesprekken	gevoerd	over	de	
resultaten,	waarbij	de	gemeente	vooral	ook	geïnteresseerd	is	in	de	effecten	van	onze	inzet.		
Op	voorhand	heeJ	het	bestuur	van	Dorpsbelang	in	het	voorjaar	een	gesprek	gehad	met	de	
gemeente	over	de	voortgang	van	Naoberkracht	na	1	september.	Het	idee	om	Naoberkracht	
in	een	eigen	organisa7e	onder	te	brengen	(en	dus	los	te	koppelen	van	DBW)	is	door	de	
gemeente	omarmd	en	inmiddels	in	gang	gezet.	De	gemeente	gaat	op	zoek	naar	financiering	
voor	S7ch7ng	Naoberkracht	WiOeveen	voor	de	komende	jaren.	
In	september	zal	het	bestuur	van	S7ch7ng	Naoberkracht	het	Evalua7everslag	en	financieel	
verslag	van	de	pilot	afgelopen	3	jaar	aan	de	Gemeente	leveren.		
Hierin	proberen	we	dan	zoveel	mogelijk	inzicht	te	geven	in	de	effecten	(die	worden	
geïnventariseerd	via	de	zogenaamde	Impactmeter	die	Dorpsbelang	samen	met	de	gemeente,	
de	Hanze	Hogeschool	en	Hooghalen	heeJ	ontwikkeld).	

Andere	acLviteiten.	

Buurtbus.	
Een	goede	samenwerking	met	Plaatselijk	Belang	Broekstreek	en	Plaatselijk	Belang	Nieuw	
Balinge	heeJ	ertoe	geleid	dat	op	12	december	de	Buurtbus	is	gaan	rijden.	De	samenwerking	
tussen	de	drie	dorpen	maakte	het	mogelijk	dat	er	een	Vereniging	Buurtbus	BNW	
(Broekstreek,	Nieuw-Balinge,	WiOeveen)	kon	worden	opgericht	met	behulp	van	ongeveer	20	
vrijwilligers.	
De	buurtbus	rijdt	volgens	een	vaste	dienstregeling	tussen	7.00	en	19.00	uur	op	werkdagen	
tussen	Zweeloo	en	Hoogeveen	langs	de	drie	dorpen.	Vooral	de	schoolgaande	jeugd	maakt	
hier	gebruik	van.		
Om	aan	te	tonen	dat	deze	busverbinding	voor	WiOeveen	in	stand	moet	blijven	is	het	van	
belang	het	komende	jaar	te	laten	zien	dat	er	gebruik	van	wordt	gemaakt.	

Dorpsvisie.	
Op	twee	dorpsbijeenkomsten	(28	januari	en	15	november	2023)	is	er	voor	de	dorpsvisie	
prioriteit	gegeven	aan	woningbouw	(vooral	voor	de	jeugd),	het	dorpshuis	de	Tille,	voortgang	
Naoberkracht,	samen	eten,	jeugd,	vervoer	en	verkeer,	energie,	communica7e.	
Het	bestuur	van	Dorpsbelang	heeJ	deze	input	verwerkt	in	een	basis	voor	een	Dorpsvisie,	die	
gepresenteerd	zal	worden	op	de	Algemene	Ledenvergadering	van	19	juni	2024	en	vervolgens	
overgedragen	zal	worden	aan	het	nieuw	aan	te	treden	bestuur.		

Woningbouw.	



Naar	aanleiding	van	de	avonden	over	de	dorpsvisie	zijn	er	bij	Dorpsbelang	drie	mogelijke	
loca7es	genoemd	voor	toekoms7ge	woningbouw.	Dorpsbelang	heeJ	deze	mogelijkheden	
aangeleverd	bij	de	gemeente	die	gaat	onderzoeken	of	deze	loca7es	bespreekbaar	zijn.	
Woningbouw	is	een	belangrijk	thema	voor	de	gemeente,	er	worden	daarvoor	dan	ook	
mogelijkheden	geboden.	Van	belang	is	duidelijk	te	krijgen	wat	de	specifieke	woonwensen	in	
WiOeveen	zijn.	Jammer	genoeg	heeJ	het	overleg	met	de	jeugd	geen	vervolg	gehad	omdat	zij	
daarvoor	niet	gemo7veerd	bleken.		
Het	Dorpenoverleg	Midden	Drenthe	(waar	wij	bij	aangesloten	zijn)	heeJ	een	aantal	
routekaarten	(stappenplannen)	voor	nieuwe	woonini7a7even	ontwikkeld.	Deze	routekaarten	
zouden	ingezet	kunnen	worden	wanneer	we	in	WiOeveen	duidelijk	hebben	wat	de	specifieke	
woonwensen	zijn.		

Verkeersveiligheid.	
Werkgroep	verkeersveiligheid	heeJ	een	Plan	van	Aanpak	gemaakt.	Dit	is	enerzijds	gericht	op	
verbetering	van	de	verkeersveiligheid	en	anderzijds	gericht	op	bewustwording	van	
weggebruikers.	
De	werkgroep	volgt	de	ontwikkelingen	van	het	fietspadenplan	van	de	gemeente	en	heeJ	bij	
de	bespreking	in	de	raadscommissie	ingesproken	en	gepleit	voor	een	prioriteit	bij	het	
realiseren	van	een	fietspad	voor	de	schoolgaande	jeugd	rich7ng	de	school	in	Garminge.		
Tevens	heeJ	de	werkgroep	bij	de	commissie	aandacht	gevraagd	voor	verbetering	van	de	
verkeersveiligheid	aan	de	Talmaweg	rich7ng	Aalden	en	gepleit	voor	een	samenwerking	met	
gemeente	Coevorden.	
Daarnaast	heeJ	de	werkgroep	een	plan	uitgewerkt	om	d.m.v.	spandoeken	aandacht	te	
vragen	van	verkeersdeelnemers	om	rekening	te	houden	met	fietsers	en	voetgangers	(in	april	
zijn	er	een	aantal	geplaatst)	en	heeJ	ze	het	plan	om	een	voorlich7ngsmiddag	te	organiseren	
over	grote	weggebruikers	(tractoren	e.d.)	o.a.	i.s.m.	(lokale)	landbouwers.	

Paasvuur.	
Inmiddels	alweer	de	derde	keer	samen	met	de	Broekstreek.	
De	gemeente	heeJ	een	nieuwe	beleidsregel	aangekondigd	die	stelt	dat	paasvuren,	die	een	
tradi7e	hebben	op	steeds	dezelfde	loca7e	vanaf	1994,	mogen	doorgaan.	En	dat	lijkt	op	deze	
plek	te	gaan	lukken.	

Kerstavond	bij	de	Kerstboom.	
Het	was	even	spannend:	wel	of	niet	door	laten	gaan	want	het	was	erbarmelijk	slecht	weer	
overdag.	Goed	besluit	van	de	commissie	want	het	bleek	’s	avonds	redelijk	weer.	

Plantjesmarkt.	
Een	enthousiaste	groep	met	groene	vingers,	die	afgelopen	jaar	ook	de	fietsmanden	bij	de	
Tille	hebben	gevuld.	De	volgende	plantjesmarkt	staat	gepland	voor	18	mei.	

Lustrumfeest	100	jaar	Wi<eveen.	
Na	de	ALV	van	vorig	jaar	is	een	zeer	enthousiaste	groep	van	start	gegaan.	De	commissie	heeJ	
het	voornemen	de	kas	aan	te	vullen	met	allerlei	ac7viteiten	rich7ng	2026,	het	jaar	dat	we	



100	jaar	bestaan.	De	dona7e	-	,flessen	-,	en	bloembollen	ac7e	en	het	stampoOen	buffet,	
gecombineerd	met	een	dona7e	van	de	gemeente	hebben	inmiddels	geresulteerd	in	een	
startbudget.	Dit	is	belangrijk	omdat	er	door	omstandigheden	sprake	was	van	een	lege	kas.	
Dit	was	ook	de	reden	dat	de	lustrumcommissie	zich	heeJ	gemeld	bij	Dorpsbelang	met	de	
vraag	of	ze	(7jdelijk)	onder	Dorpsbelang	konden	vallen.	De	commissie	heeJ	het	plan	de	
s7ch7ng	op	te	heffen	en	wenst	defini7ef	onder	Dorpsbelang	te	vallen.	Dit	verzoek	zal	
toegelicht	worden	op	de	ALV.	Inmiddels	is	het	thema	voor	“100	jaar	WiOeveen”	bepaald.	

Groenwerkgroep.	
Het	voedselbossie	is	inmiddels	klaar	en	in	november	heeJ	de	officiële	opening	plaats	
gevonden.	De	nieuwe	burgemeester	Jan	Zwiers	verrichOe	de	openingshandeling.		
Eerder	dit	jaar	werden	wij	met	diepste	spijt	geïnformeerd	over	het	overlijden	van	Maarten	
Holterman	ten	Hove.	Een	groot	verlies	voor	zowel	de	werkgroep	als	WiOeveen.	

Dorpsbelang	als	organisaLe.	
Voor	ons	allen	binnen	het	bestuur	was	dit	het	laatste	jaar.	We	hebben	met	heel	veel	plezier	
en	toewijding	de	inwoners	van	WiOeveen	vertegenwoordigd,	en	vele	doelen	kunnen	
bereiken.	We	zijn	alle	vrijwilligers	en	dorpsbewoners	dankbaar	voor	de	fijne	samenwerking.	
Op	de	ALV	van	19	juni	zal	een	nieuw	bestuur	worden	geïnstalleerd	en	wij	zijn	verheugd	ons	
werk	over	te	kunnen	dragen.	

Liesbeth	Langen,	voorziOer.	
Helen	Wilmink,	secretaris	(tot	13	maart	2024)	
Patricia	Keizer,	penningmeester	
Roos	Glastra,	lid	(tot	13	maart	2024)	
Tjitkse	Raggers,	lid.


